
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 4 d’octubre de 2012  
Inici: 21:15 hores 
Fi: 22:15 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
Vicepresident Jesús Liñan Ruiz particular 
 Jordi Gómez Barrero particular 
 M. Dolors Terradas Dàvila particular 
 Florentí J. Ruiz Allué particular 
 Lluís Sánchez Luengo Patronat de la Gent Gran 
  
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de les comissions 
3. Valoració de l’enquesta 
4. Informació de la presidenta 
5. Precs i preguntes 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de 
l’acta del dia 6 de setembre de 2012 i si han de fer alguna observació. 

Pren la paraula el senyor Florentí J. Ruiz Allué per apuntar que caldria canviar una paraula 
d’una de les seves intervencions en el segon punt de l’ordre del dia (Informació de les diferents 
comissions), en concret es tractaria de canviar “xerrada” per “activitat”. La secretària ho anota 
per fer la correcció pertinent.  

En no formular-se cap objecció més, per unanimitat dels membres presents, s'acorda 
l’aprovació de la referida acta. 

2. INFORMACIÓ DE LES COMISSIONS 

- Comissió d’Esports, Joventut, Infància i Gent Gran 

El senyor Lluís Sánchez comenta que cal escollir un nou president per al Patronat de la Gent 
Gran, però sembla ser que no hi ha ningú massa interessat en ocupar aquest càrrec. 

- Comissió d’Espai Públic i Entorn 

Intervé el senyor Jordi Gómez per preguntar com està considerada la urbanització Royal Park. 

La senyora presidenta li respon que la urbanització està recepcionada i es considera casc urbà. 

Seguidament, el senyor Jordi Gómez comenta que no es du a terme la neteja necessària a la 
part d’urbanització que pertany a La Batllòria i apunta que la zona que depèn de Gualba és 



l’única que té un aspecte acurat. Tampoc es neteja el tub que engoleix l’aigua de sota el pont, 
està ple de fulles i terra, i per això el pont s’embassa cada vegada que plou.    

La senyora presidenta informa que fa 2 o 3 anys ja es va netejar aquest tub, però probablement 
s’embossa tan sovint degut al pendent que hi ha.   

3. VALORACIÓ DE L’ENQUESTA 

Atès que alguns dels membres no han tingut el temps suficient per repartir les enquestes, 
s’acorda posposar aquest punt per la següent sessió de la Comissió permanent que serà el 
proper 8 de novembre de 2012.  

De tota manera, fent una ullada a les enquestes ja rebudes, la senyora presidenta comenta que 
la majoria de ciutadans coincideixen en prioritzar el fet de poder disposar d’un nou consultori 
mèdic i de més presència policial. 

4. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La senyora presidenta informa que l’ajuntament li ha fet saber que hi ha una família del 
municipi que ha demanat una plaça d’aparcament reservada a persones amb disminució al 
carrer La Vall del Llor. Seguidament, pregunta als assistents si han rebut un correu de la Núria 
Vall·llosera, tècnica de l’àrea de Cultura, que conté l’enllaç relatiu a la caminada que organitza 
Associació Hàbitats de descoberta del patrimoni natural i cultural de la Tordera a La Batllòria. 
Aquesta passejada es farà el proper dissabte 6 d’octubre i cal inscripció prèvia. Les persones 
que hi estiguin interessades poden apuntar-se mitjançant el web www.projecterius.org. 

A continuació, la senyora presidenta comunica als assistents que el proper dia 16 d’octubre, a 
2/ de 9, es farà la reunió per programar la Festa Major d’Hivern, Reis i la Fira de Nadal. La 
reunió es farà a “Les Casetes” i –diu- estaria bé que hi hagués algú més del Consell, sobretot 
de la Comissió de Cultura. També demana que si algú té alguna proposta la faci arribar al 
Consell. 

També informa als assistents que el proper dilluns, 8 d’octubre, a les 16 hores, hi haurà una 
reunió a la Rectoria Vella per parlar de quin ús es donarà als nous equipaments, Unió 
Batllorienca, Aulari, etc. 

5. PRECS I PREGUNTES 

Es comenta que per la zona de la Ferreria s’ha instal·lat un tancat on sembla ser que una 
parella hi vol posar uns 90 gossos. S’ha preguntat a l’Ajuntament si s’ha demanat algun permís 
per ocupar aquest solar, però l’ajuntament no té coneixement de que s’hagi fet cap sol·licitud i 
per tant tampoc s’ha atorgat cap permís per instal·lar-hi res. De tota manera, sembla ser que el 
solar és propietat privada i caldrà preguntar-ho al propietari corresponent. La directora de l’àrea 
de Territori ens donarà la informació pertinent tan aviat com disposi d’aquesta.    

El senyor Lluís Sánchez pregunta on són els dos policies que s’havien de destinar a La 
Batllòria. 

La senyora presidenta li respon que efectivament es van contractar dos policies que havien de 
formar part de la Policia de proximitat per La Batllòria, però sembla ser que aquests agents han 
hagut de cobrir baixes d’altres agents de la Policia Local. No en tenim cap més informació.  

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:15 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 


